
 
 
 
 
 REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA STRUKOVNA ŠKOLA 
 

KLASA: 007-04/23-02/01 

URBROJ: 21481-356-04/01-23-10 

Makarska, 29. rujna 2023. god. 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

TRINAESTE SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Vrijeme održavanja 28. rujna 2023. g. u 11,00 sati 

Mjesto: učionica br. 17. 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Katarina Vidak Ćudina, Daniela Vela, Gordan Nadeždin  i 

Željko Matić.  

Odsutni: Hloverka Novak Srzić i Marin Bašić 

Ostali prisutni: Momir Sumić, ravnatelj, Cmilja Pejić, pedagogica i Tomo Doko, tajnik.  

 

Sastanak je otvorio predsjednik Mario Puharić, predsjednik i pozdravio novu članicu Školskog 

odbora iz reda roditelja gospođu Danielu Vela.  

Predložen je usvajanje dnevnog reda koji je dostavljen s pozivom što je i prihvaćeno. 

         DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika jedanaeste i dvanaeste sjednice 
2. Zahtjev ravnatelja za prethodnu suglasnost za zasnivanje radnog odnosa 

3. Odluka o usvajanju izvješća o radu za šk. god. 2022./23. 
4. Odluka o usvajanju školskog GPP-a rada za šk. god. 2023./24. 
5. Odluka o usvajanju školskog kurikuluma za šk. god 2023./24 

6. Natječaj za upis u školovanje odraslih za šk. god. 2023./24 

7. Razno 
 

Ad1) Predsjedatelj je pozvao članove da iznesu primjedbe i ispravke zapisnika jedanaeste i 

dvanaeste sjednice, a kako nije bilo prijava stavio je zapisnike na usvajanje. 

Usvojeni su jednoglasno zapisnici jedanaeste i dvanaeste sjednice. 

Ad2) Ravnatelj je obrazložio svoj zahtjev za zasnivanje radnog odnosa prema potrebama 

organizacije nastave>: 

1. nastavnica matematike na određeno vrijeme, do povratka nastavnice Valentine Ivić: 

- Tina Tarčuki 

2. pomoćnika u nastavi za učenike s teškoćama (TES) do kraja nastavne godine: 

 - Suzana Mrkušić 

 - Ljiljana Šarić 

 - Ivana Rašić 

3. nastavnicu TZK za 10 nastavih sati na 60 dana - Mia Lendić 

4. nastavnicu engleskog jezika za 13 nastavnih sati na 60 dana - Ivana Dujmović 

5. nastavnika hrvatskog jezika do povratka nastavnice s bolovanja - Vladimir Tomaš 

Školski odbor je jednoglasno dao suglasnost ravnatelju za zasnivanje radnog odnosa prema 

njegovom zahtjevu. 

Ad3) Izvješće o radu škole u školskoj 2022./23. godini iznijeli su ravnatelj i pedagogica nakon 

čega je uslijedila kratka diskusija. Gospođe Vela i Čudina su iznijele pohvale školi na odnosu 

prema učenicima i ukupnoj atmosferi koja vlada u školi. 

Istaknut je problem školske web stranice za što su ravnatelj i Ž. Matić iznijeli  kronologiju 

zbivanja i probleme koje škola ima sa CARNET-om. 

Nakon okončanja rasprave predsjedatelj je pozvao na izjašnjavanje o Izvješću o radu škole u 

2022./23. školskoj  godini koje su članovi Odbora jednoglasno prihvatili. 



AD4) GPP za 2023./24. školsku godinu je Odboru kratko prezentirao ravnatelj nakon čega nije 

bilo prijava za raspravu.  

Predsjedatelj je pozvao članove odbora na glasanje o usvajanju GPP za 2023./24.  

GPP za 2023./243. je jednoglasno usvojen. 

 

AD5) Školski kurikulum je predstavila pedagogica uz iznošenje aktivnosti koje se istim planiraju 

tijekom školske godine. 

Predsjedatelj je pozvao na raspravu a kako nije bilo prijava stavio je kurikulum na usvajanje. 

Članovi odbora su jednoglasno usvojili  školski kurikulum za školsku 2023./24. godinu. 

 

AD6) Školski odbor je jednoglasno prihvatio predloženi natječaj za upis u postupak obrazovanja 

odraslih. 

 

AD7) Kako nije bilo prijedloga za raspravu pod točkom razno predsjedatelj je zaključio današnju 

sjednicu. 

 

 

Sastanka je završen  u 11,50 sati. 

 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko              Mario Puharić 

 

 


